
Baldissoni: Bez sankcji UEFA

News - ASRoma.pl

(Il Tempo - T.Maggi) Przyszłość czai się za rogiem i konkurencyjność Romy

jest cały czas związana nieuchronnie ze strategiami finansowymi klubu

 

Zgromadzenie akcjonariuszy, do którego doszło wczoraj w Trigorii zatwierdziło 

podwyższenie kapitału o maksimum 120 mln euro, z których większa część znalazła

się już w kasie (90,5 mln euro przelali Pallotta i spółka). Wprowadzenie nowych

zasobó ma na celu zagwarantowanie stabilności klubu po minusie na poziomie 42

mln euro, którym zamknął się bilans 30 czerwca. Baldissoni zapewnił akcjonariuszy,

wykluczając możliwe działania UEFA: "Nie ma sankcji w stosunku do nas, jest

otwarty dialog weryfikujący jedyny parametr, który nie został przez nas

uszanowany. Przychody się zmniejszyły z powodu braku gry w Lidze Mistrzów w

poprzednim sezonie. Jesteśmy optymistami na przyszłość, celem jest zawsze

pozytywne myślenie". 

Z nadzieją związaną z nowym stadionem: "Liczymy, że będziemy mogli rozegrać

pierwszy mecz na nowym stadionie w sierpniu 2020 roku. To wiarygodna data".

Potwierdza to też burmistrz Raggi: "Jestem ufna, - mówi dla TeleRadioStereo -

według mnie stadion powstanie. Pracowaliśmy bardzo dużo z klubem i projekt jest

interesujący dla miasta". W trakcie zgromadzenia rozmawiano też o głównym

sponsorze. Oto odpowiedź Gandiniego na zapytania wielu

akcjonariuszy: "Otrzymujemy propozycje i w pełni nad tym pracujemy". 
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